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The Hong Kong Institute of Directors Annual Dinner cum 
Presentation Ceremony of Directors Of The Year Awards 2019

香港董事學會週年晚宴暨「2019年度傑出董事獎」頒獎典禮

Category: Non-listed Companies - Executive Directors
類別：非上市公司 － 執行董事

Mr Chan Kai Ho
陳啟豪先生

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Chan Kai Ho Kevin is a visionary entrepreneur of a private company. He has set up a board with proper structure to 

ensure corporate governance quality.  The way he has led to build a solid foundation for the business to grow is 

laudable. Mr Chan has achieved an outstanding performance through focusing on innovation, continual investment in 

technology to improve operations efficiency, mitigating operating risks and becoming environmental friendly. His HR 

philosophy and consciousness to groom entrepreneurial spirt and ownership helps to add value to the company. Mr 

Chan is an exemplary executive director who merits the Award. 

陳啟豪先生是位高瞻遠矚的私人公司企業家，他帶領創建了一個組織結構得宜、擁有良好企業管治水平

的董事會。他奠定穩固業務發展基礎的方法令人敬佩。陳先生專注於創新和持續投資於科技上，藉此提

高營運效率、緩減營運風險和保護環境，表現卓越。他的人力資源理念及鞏固企業精神和擁有權的自覺

有效為公司帶來附加增值。陳先生樹立良好的執行董事典範，得獎是理所當然。

Mr Chan Kai Ho
Chairman, Storefriendly Self Storage Group Ltd.
儲存易迷你倉集團主席陳啟豪先生

Chairman, Store�iendly Self Storage Group Ltd.
儲存易迷你倉集團主席
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Embracing Innovation for Sustainable Growth 擁抱創新 持續發展
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I am honored to be the recipient of the Directors Of The Year Awards 2019.

Storefriendly Self-Storage Group has been established for over 17 years. We always stick to our tenet – Space can 

improve quality of life. We would like to express our deepest gratitude to our customers for supporting us. Without their 

support, Storefriendly cannot be that successful. We must keep abreast of the times in order to provide excellent 

storage service to customers.

本人非常榮幸能夠獲得香港董事學會頒發的2019年度傑出董事獎。這是對我及儲存易迷你倉集團的一種

肯定。

儲存易迷你倉集團成立至今已經超過17年，我們一直堅持「空間改變生活」的信念，致力為客戶解決對

空間的需求。承蒙各位客人對我們的支持，儲存易分店已經超過130間遍佈亞洲，但我們仍然會積極求

變，與時俱進，為客人提供最優質的儲存服務。

Message from Awardee 得獎者的話

Hong Kong Premier Service Brand 2018
香港卓越服務名牌 2018

Hong Kong ICT Awards 2019 Smart Mobility (Smart 
Logistics) Gold Award
香港資訊及通訊科技獎2019 - 智慧出行獎 (智慧
物流)金獎

Mid-Autumn Festival Celebrations 2016
中秋月顯關懷 2016
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